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Rada Gminy Lipce Reymontowskie jeszcze nie podjęła decyzji w jakim trybie przeprowadzi
najbliższą sesję, która wstępnie planowana jest pod koniec listopada.

– Nie mamy jeszcze konkretnej decyzji w tej sprawie. Częściej słyszę głosy radnych, aby
przeprowadzić sesje w normalnym trybie. Oczywiście z zachowaniem wszelkich reżimów
sanitarnych. Dziś ciężko mówić o jakichkolwiek decyzjach, ponieważ sytuacja jest zbyt dynamiczna –
przyznaje Anna Czajka, przewodnicząca rady gminy Lipce Reymontowskie.

Wstępnie komisje zaplanowano na 18 listopada, a równy tydzień później ma odbyć się sesja, w której
udział wzięliby wyłącznie radni oraz konieczni urzędnicy. Mocno jednak rozważana jest sesja w
trybie korespondencyjnym. Ostatnie posiedzenie w Lipcach Reymontowskich miało miejsce pod
koniec września.

– Jeśli chodzi o częstotliwość sesji to w tej kwestii nie powinno być żadnych obaw. W poprzednich
latach zdarzało się, że przeprowadzaliśmy posiedzenia nawet raz na kwartał, jeśli nie było



koniecznych zmian w budżecie – wyjaśnia przewodnicząca rady gminy Lipce Reymontowskie.
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